
Zápisnica 

z 5.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Borčice zo dňa 28.10.2019. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

PROGRAM: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Stanovisko k majetko-právnemu stavu TJ Iskra Borčice a Obec Borčice + 

odsúhlasenie návrhu nájomnej zmluvy za prenájom pozemku 

5. RVS Vlára Váh, s.r.o. – kúpna zmluva 

6. Odkúpenie pozemku LV 692 

7. Žiadosti o finančný príspevok  

8. Diskusia 

9. Záver 

 

1. Otvorenie  zasadnutia  

 

Starostka obce Ľubica Hasidlová privítala prítomných poslancov, skonštatovala, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

P. Starostka navrhla doplniť ako bod číslo 4 - kontrolu uznesení zo 4. mimoriadneho zasadnutia 

OZ a bod číslo 5 - Stanovisko okresného dopravného inšpektorátu TN – dopravné značenia 

a zariadenia v obci Borčice. Ostatné body by sa poposúvali. Následne p. Haliak vyzval, že chce 

doplniť bod č. 6 – Doplnenie člena finančnej komisie.  Starostka dala o predloženom programe 

hlasovať. P. Boris Bobot je PN a p. Daniela Králiková sa ospravedlnila. 

(za 3 – proti 0 – zdržal sa 0) 

Návrh bol prijatý 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 34 

PROGRAM: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesení zo 4. mimoriadneho zasadnutia OZ 

5. Stanovisko okresného dopravného inšpektorátu TN – dopravné značenia a zariadenia 

v obci Borčice 

6. Stanovisko k majetko-právnemu stavu TJ Iskra Borčice a Obec Borčice + 

odsúhlasenie návrhu nájomnej zmluvy za prenájom pozemku 

7. RVS Vlára Váh, s.r.o. – kúpna zmluva 

8. Odkúpenie pozemku LV 692 

9. Žiadosti o finančný príspevok  

10. Diskusia 

11. Záver 

 

3. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p. Andreja Haliaka a p. Rastislava 

Srnca. Písaním zápisnice poverila zamestnankyňu obecného úradu Janu Betákovú. 

4. Kontrola uznesení  zo 4. zasadnutia OZ  

 

p. Starostka predložila správu z kontroly uznesení zo 4. mimoriadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 14.8.2019, kde boli prijaté uznesenia č. 30 až 33. Dohodu 

o skončení nájmu pozemkov medzi obcou Borčice a TJ Iskra Borčice bola dňa 15.08.2019 

ukončená. Preverenie celej situácii na stavebnom úrade a odbore katastrálnom som bola, kde 

totožnosť všetkých dokladov, ktoré sa týkali platnosti stavebného povolenia a na katastrálnom 

úrade boli totožné s tými dokladmi, ktoré máme na obecnom úrade k dispozícií. 

p. Haliak – takže všetko to čo bolo zverejnené na internetovej stránke obce je totožné s tým čo 

bolo na katastrálnom úrade? Žiadna iná nájomná zmluva na budovu tam nebola a 

bolo právoplatné stavebné povolenie?  

Na otázku p. starostka odpovedala: Áno, žiadna iná zmluve nie je. 

p. Haliak - „ Poprosil by som tuto skutočnosť uviesť do zápisu.“ 

          (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

 

 

 



UZNESENIE č. 35 

Návrh uznesení bol prijatý. Ku kontrole uznesení Obecné zastupiteľstvo v Borčiciach berie 

na vedomie kontrolu uznesení č. 30 až 33 zo dňa 14.8.2019. 

5. Stanovisko okresného dopravného inšpektorátu TN – dopravné značenia 

a zariadenia v obci Borčice 

 

p. Starostka - projekt dopravného značenia a zariadenia v obci Borčice bol schválený 

dopravným inšpektorátom v Trenčíne. Predbežné cenové ponuky na dopravné značky sú od 

2.600,00€ - 2.800,00€. Navrhla poslancom, aby sa vyjadrili ako sa to bude realizovať. Buď 

do konca roka 2019, alebo až v roku 2020. Dopravné značky budú financované samostatne. 

Na spomaľovač vo Váhovej ulici bude  sa musieť dopracovať projekt.  

p. Haliak – súhlasím s tým aby bol spomaľovač umiestnený  pred mojim rodinným domom 

ako je to uvedené v priloženej projektovej dokumentácii.  Pán Šimonovič bol oslovený 

a nemá s tým problém, aby bol tretí  spomaľovač umiestnený aj pred jeho domom. 

 

Poslanci OZ sa zhodli, že zmena dopravného značenia bude realizovaná v roku 2020. 

 

6. Stanovisko k majetko-právnemu stavu TJ Iskra Borčice a Obec Borčice + 

odsúhlasenie návrhu nájomnej zmluvy za prenájom pozemku 

 

p. Starostka prečítala stanovisko od JUDr. Mária Bustinová – advokátka. Toto stanovisko 

bude súčasťou prílohy k tejto zápisnice. V závere tohto stanoviska sa píše: 

Na základe uvedeného možno konštatovať, že stavba súpisné číslo 763 umiestnená na 

pozemku parcely registra C parcelné číslo 106/4 k.ú. Borčice, je stavbou vybudovanou na 

základe právoplatného stavebného povolenia i kolaudačného rozhodnutia. Prevod 

vlastníctva k uvedenej stavbe bol vykonaný Okresným úradom Ilava, katastrálny odbor pod 

číslom vkladu V1740/2019, na základe riadne uzatvorenej kúpnej zmluvy v prospech 

kupujúceho Bc. Mareka Rezníka. Predloženými listinami nie je preukázaný žiaden zákonný 

dôvod na spochybnenie vlastníctva  k nehnuteľnosti súpisné číslo 763 umiestnenej na 

pozemku parcely registra C parcelné číslo 106/4 k.ú. Borčice. 

p. Srnec – prečítal o neoprávnenej stavbe na cudzom pozemku z právnej poradne, ktorá 

bude súčasťou tejto zápisnice.  

p. Haliak – má zato, že stavba je neoprávnená. Nikto netvrdí, že budova je postavená na 

čierno, ale je neoprávnená to tvrdíme. Prečítal list, ktorý je adresovaný novému vlastníkovi 

budovy - Bc. Rezník Marek, ktorý bude prílohou tejto zápisnice. List dali poslanci OZ 

/p.Haliak, p.Srnec, p.Sekula/ vypracovať svojmu právnemu zástupcovi - oznámenie 

o neoprávnenej stavbe. Nájomná zmluva bola na pozemky s  TJ Iskra Borčice, Borčice 37, 

018 53 Borčice, IČO: 42144698, ale stavbu uskutočňovala  ISKRA Borčice, s.r.o., 

Vsetínska 1354 /15 , 020 01 Púchov, IČO: 47144327, ktorá je aj stavebníkom. Navrhujeme 

poslať list o neoprávnenej stavbe novému majiteľovi p. Rezníkovi a jednať s ním.  

p. Starostka – vy chcete spochybňovať názor JUDr. Márii Bustinovej?  



p. Sekula – my spochybňujeme názor  JUDr. Márii Bustinovej, my sa pridržiavame názoru 

nášho právneho zástupcu, ktorý aj vypracoval samotný list. 

p. Starostka – dobre, zašle sa list novému majiteľovi budovy p. Rezníkovi a nech sa vyjadrí.  

p. Srnec - JUDr. Mária Bustinová  nechcela vidieť ten fakt, že tam nie je tá zmluva alebo to 

ako právnička len tak odfajkala. 

p. Srnec navrhuje, aby sa odoslal list p. Rezníkovi a oboznámil sa, že stavba je neoprávnená. 

Požiadal starostku o hlasovanie.  

p. Starostka - dala hlasovať za návrh p. Srnca. 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 36 

 

Uznesením sa prijal návrh p. Srnca – zaslanie listu p. Rezníkovi o oboznámení, že stavba je 

neoprávnená. 

 

 

7. RVS Vlára Váh, s.r.o. – kúpna zmluva 

 

Ide o žiadosť o predaj obecného pozemku LV 1, parcelné číslo 85 KNC, k.ú. Borčice.  

p. Starostka – poslala som všetky pracovné materiály stavebnej komisii, aby sa mi k tomu 

vyjadrila. Poprosím p. Srnca, aby teda povedal stanovisko k danej žiadosti.  Ide o pozemok 

za cintorínom, pri ihrisku na čističku.  

p. Srnec – aby nám nevznikol nejaký problém do budúcna, navrhuje, aby RVS-VV, s.r.o 

dať do dlhodobého prenájmu. 

p. Starostka – predniesla, že RVS-VV, s.r.o. musia preukázať vlastníctvo pozemkov, 

nakoľko dostali dotácie z EU fondov.  

p. Haliak – v zmluve o budúcej zmluve bola aká suma určená? 

p. Starostka – 1,00€/m2. 

p. Srnec – ideálne by bolo uzavrieť s nimi zmluvu do dlhodobého prenájmu. 

p. Starostka – budem kontaktovať RVS-VV, s.r.o, že obecné zastupiteľstvo nesúhlasí 

s predajom.  

p. Haliak – oni musia byť vlastníkom pozemku, lebo nedostanú dotácie na kanalizáciu, je 

to určite jedna s podmienok. 

p. Starostka dala hlasovať za návrh p. Srnca, ktorý navrhuje dať pozemok spoločnosti RVS-

VV do dlhodobého prenájmu.  

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 37 

 

Poslanci OZ sa uzniesli o ďalšom jednaní so spoločnosťou RVS-VV, s.r.o o uzavretí 

nájomnej zmluvy – dlhodobý prenájom.  

 



8. Odkúpenie pozemku LV 692 

p. Starostka predniesla žiadosť o odkúpenie pozemku LV 692 v celkovej výmere 2.115m2 

-  Za parkanmi. Oslovili ju majitelia pozemku, že chcú predať daný pozemok za symbolickú 

sumu 1,00€, s tým, že obec vypracuje kúpno-predajnú zmluvu a bude znášať poplatky. 

Zmluva by bola vypracovaná právnikovi a na ďalšom obecnom zastupiteľstve sa odsúhlasí. 

Vyzvala p. Srnca ako sa stavebná komisia k tomu vyjadrila. P. Srnec sa ospravedlnil, že pre 

pracovnú vyťaženosť členov komisie sa k tomu nedostali. 

p. Starostka – dá vypracovať kúpno-predajnú zmluvu a pošle poslancom na oboznámenie 

ako materiál k ďalšiemu zastupiteľstvu preštudovanie. LV bude súčasťou tejto zápisnice.  

 

9. Žiadosti o finančný príspevok  

a./ Dňa 04.10.2019 bola doručená žiadosť OcÚ Borčice od majiteľov novovybudovanej 

obytnej štvrte rodinných domov RUDINY. Žiadajú obecný úrad Borčice o finančný 

príspevok vo výške priloženej faktúry na jej úpravu. Táto žiadosť je súčasťou tejto 

zápisnice. 

p. Starostka – zatiaľ sme faktúru neobdržali, ale s ústneho podania boli náklady vo výške 

1.500,00€. 

p. Vavák P. – celková suma bola 2.000,00€, na ktorú sme museli vyskladať a zaplatiť /8 

ľudia/. Faktúra bude vystavená na takú čiastku, akú odsúhlasí zastupiteľstvo. Ak bude 

schválená dotácia na predmetnú vec, pán Vavák sa zaviazal, že odstraní stavebnú suť ktorá 

je navezená na pozemku CKN parcela číslo 53/2, k. ú: Borčice, v obytnej štvrti RUDINY. 

p. Starostka navrhuje čiastku 600,00€. Dala hlasovať o tomto návrhu. 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 38 

Po preukázaní faktúry vo výške 600,00€ bude uhradený finančný príspevok na cestu 

v obytnej štvrti rodinných domov RUDINY. 

 

b./ Dňa 24.10.2019 bola doručená žiadosť od p. Anny Blaškovej rod. Martišková, kde si 

dovoľuje požiadať o finančný príspevok ako kompenzáciu nákladov, ktoré jej vznikli na 

odstránenie škôd neustálym vytápaním pivníc na jej rodinnom dome súpisné číslo 124, LV 

126 k.ú. Borčice. Celkové náklady boli 3.400,00€ bez DPH, tak ako uviedla v žiadosti. Táto 

žiadosť je súčasťou tejto zápisnice. 

 

p. Starostka navrhuje prispieť sumou 500,00€. Dala hlasovať za návrh príspevok vo výške 

500,00€. 

 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 39 

 

Tento návrh bol odsúhlasený. Príspevok vo výške 500,00€ bude cez pokladňu OcÚ Borčice 

vyplatený v hotovosti p. Anne Blaškovej, rod. Martiškovej, Horné Srnie 768/10, 914 42 

Horné Srnie, nar. 04.12.1966. 

 

c./ žiadosť o finančnú dotáciu na CZŠ Nemšová na šk. rok 2019/2020.  

Na základe odporučenia hlavnej kontrolórky Ing. Savkovej, starostka navrhuje dať na dieťa 

50,00€. Nakoľko v žiadosti sú uvedené 3 deti s trvalým pobytom v Borčiciach, ktoré 

navštevuje toto centrum voľného času. Táto žiadosť je súčasťou tejto zápisnice. Dala 

hlasovať za tento návrh.  

 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 40 

Tento návrh bol schválený – príspevok vo výške 50,00€/dieťa – v zozname sú uvedené 3 

deti. 

 

d./ Dňa 26.10.2019 bola doručená žiadosť mailom na úradný mail od p. Jaroslava Dokupila, 

Borčice 175. Táto žiadosť je súčasťou tejto zápisnice.  

p. Starostka – dňa 28.10.2019 mi volal p. Ondřejíček Miroslav, Borčice 240, ktorý mi 

navrhol, aby obecný úrad zabezpečil materiál na cestu a obyvatelia si spravia brigádu 

a rozhrnú na ceste tento materiál. Náklady by znášal obecný úrad s prepravou a materiálom. 

p. Dokupil – nesúhlasím s návrhom p. Ondřejíčka, nakoľko cesta je obecná, navrhujem aby 

obec znášala náklady na materiál a aj úpravu cesty. 

p. Starostka dala v danej veci návrh na dotáciu 500,00 €. Následne dala hlasovať za návrh, 

aby sa cesta zrovnala ešte pred zimnou údržbou. Vyzvala poslancov na hlasovanie. 

 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 41 

Tento návrh bol schválený – dotácia vo výške 500,00€ zrovnanie cesty ešte pred zimnou 

údržbou. 

 

Ďalej starostka predniesla, že dala vypracovať predbežný odhad ceny na vodu a kanalizáciu 

v celkovej výške 15.000,00€.  

p. Brezániová – my sme si všetko platili samy. Ako my 4 rodinné domy hneď na začiatku 

obce k tomu prídeme, keď iní žiadajú a my sme tam najhoršie dopadli. Nakoľko aj pri nás 

je cesta obecná a nikto nám do dnešného dňa nič nedal. Keď sme chceli bývať sme si všetko 

vybavili a zafinancovali sami- osvetlenie, cestu. Po ceste, na ktorú sme sa poskladali a  dali 

vyspraviť chodia kamióny so stavebným materiálom a nákladné autá, nakoľko smerom 

ďalej od nás sa stavajú ďalšie rodinné domy. Nikto z nich neprišiel sa spýtať. Potom som 

bola čierna ovca. Na obecnom pozemku je bordel, každý sa pýta kedy to bude odpratané. 



Sused po pravej strane tam má dosť bordelu. Ľudia sa pýtajú, čo to tam má. Ak obec dá 

návrh, že dodá materiál – ľudia sa donútia prísť robiť. 

p. Vavák – čo sa týka tej sute p. Koníček Marián prisľúbil, že to odprace do pár mesiacov.  

p. Kuzma – tak potom nech nechodia ľudia po ceste, na ktorú som prispel aj ja, keď sa nás 

pozbieralo len 8 ľudí. Veď tam stavia viac rodinných domov.  

p. Brezániová – treba, aby obecný úrad dal do schránky všetkým obyvateľom tej štvrte, aby 

prispeli aj oni 50€, nakoľko tiež využívajú túto cestu. 

p. Kuzma -ale toto by sme tu nemali riešiť my majitelia rodinných domov medzi sebou, 

nato sú tu oni aby to vyriešili ako sa to bude robiť a kedy, nakoľko cesta je obecná.  

p. Vavák – keď sme odkryli prípojku na kanalizáciu sme zistili, že tam je najlacnejší 

materiál aký sa vyrába, ale podľa projektu by tam mal byť iný. Treba to napadnúť, aby tam 

bol ten materiál, ktorý tam má byť.  

p. Sekula Stanislav – vy ste dostali nejaké stavebné povolenie na základe nejakých 

podmienok. Presne tak ako začala aj p. starostka pár rokov dozadu, keď som bol na úrade. 

Ona mala stavebné povolenie, ale za podmienok, že si dá vyfrézovať cestu, dotiahne si 

všetky energie, cestu aj prístup na kanalizáciu na vlastné náklady. Vážení, vy ste dostali 

stavebné povolenie s tým, že tam nebudete mať nič, iba elektriku a studňu. Mali ste si vo 

Vašich podmienkach pri kúpe upraviť časť financií a tie potom použiť na to čo Vám chýba. 

V stavebnom povolení Vám nikde nebolo napísané, že Vám obec vybuduje vodu, 

kanalizáciu. 

p. Kuzma – v územnom pláne je zahrnutá komunikácia. 

p. Sekula Stanislav - Územný plán je úplne niečo iné ako vybudovanie komunikácie. Veď 

ste vedeli do čoho idete a za akých podmienok idete stavať.  

p. Vavák – poslal som na úrad protokol o skúške - rozbor pitnej vody. Bolo mi odpísané, že 

nie je možno tento protokol zobrať, nakoľko má byť rozbor vody robený len v dvoch 

spoločnostiach – Hygiena Trenčín alebo  Považská vodárenská spoločnosť. Ako táto 

spoločnosť sa neakceptuje? 

p. Bohiňák Igor – mal by sa spraviť projekt na celú obec a keď bude výzva sa pôjde do 

eurofondov.  

p. Starostka – mám predbežný projekt na vodu a kanalizáciu vypracovaný, ale musí byť aj 

stavebné konanie. Keď sa bude projekt realizovať tak, nech je projekt na vodu a kanalizáciu 

vypracovaný. Ak budeme žiadať o fondy z EU, tak na všetky oblasti obce, kde nie je voda 

a kanalizácia.  

p. Srnec/p.Haliak – problém je, že väčšina ľudí z Vašej lokality nemá trvalý pobyt v našej 

obci, aby obec mohla poberať podielové dane aj za Vás. Vy niečo stále chcete, ale trvalý 

pobyt si tu ani jeden z Vás nedá.  

p.Kuzma – ja si tu trvalý pobyt nemôžem dať, mám nato súkromné dôvody. 

p.Bohiňák Igor – a toto bol vždy problém aj potom na komunálnom odpade.   

 

 

 

 

 

 



10. Diskusia 

 

p. Haliak - navrhol doplniť do finančnej komisie p. Jaroslava Dokupila, nakoľko pani 

Holbová z rodinných dôvodov momentálne nemá čas sa zúčastňovať rokovaní finančnej 

komisie, ale naďalej zostane v komisii. 

p. Starostka – tiež by som chcela navrhnúť do finančnej komisie Ing. Moniku Šupákovú. 

Vyzvala poslancov, aby hlasovali za obidva návrhy. 

 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 42 

 

Do finančnej komisie sa doplnili členovia Ing. Monika Šupáková a p. Jaroslav Dokupil.  

 

p. Starostka – oboznámila poslancov OZ, že v 02/2020 sa bude konať 1. obecný ples, kde 

bude predpokladaná cena vstupného asi  25,00 € / osoba. V tejto cene vstupného sú zahrnuté 

všetky náklady.  

p. Starostka – navrhuje, aby sa zriadil krúžok pre deti „stolný tenis“. Vyzvala poslancov, na 

odsúhlasenie na  kúpu 1ks pingpongový stôl. 

 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 43 

Starostkin návrh na kúpu stolno-tenisového stola bol odsúhlasený. 

 

p. Dokupil – vyzval pracovníčku obecného úradu, aby na webovej stránke doplnila komisie. 

p. Bohiňák – chcel by som sa spýtať na spoplatnenie hrobových miest, či s tým obec 

uvažuje. 

p. Starostka – zatiaľ nie, nakoľko predná časť cintorína nepatrí obci, ale cirkvi. Najskôr 

bude treba osloviť cirkev, či budú ochotní pustiť pozemok na cintoríne. Na cintoríne je 

oplotenie momentálne havarijnom stave. Požiadala stavebnú komisiu o správu, ktorá mi 

mala podať názor ako to spraviť. Zatiaľ som nedostala správu. 

p. Sekula – chcel by sa spýtať hlavnej kontrolórky do akej sumy môže starostka disponovať 

s financiami. Lebo ľudia sa ma pýtajú, prečo nie je opravená brána na cintoríne, ale je 

urobená mreža na obecnom úrade. A neviem ľuďom odpovedať za koľko bola 

vyfakturovaná. Nie každý má prístup na internet.  

Hl. kontrolórka – v zásadách hospodárenia nie je stanovené do akej sumy. Zákon 

o verejnom obstarávaní hovorí, že limit bez súhlasu a cenovej ponuky môže byť do 

5.000,00€. 

p. Betáková – informovala o navýšení príjmov v priebehu roka 2019 z volieb. 

 

 



p. Savková – predniesla plán kontrol na II. polrok, tento bude súčasťou zápisnice. A zároveň 

predložila plán kontrol za I. polrok. Dala hlasovať za  plán kontrol na II. polrok.  

 

         (za 3 – proti 0 – zdržal sa 0)  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 44 

 

Poslanci OZ  schválili plán kontrolnej činnosti na II. polrok. 

 

p.Sekula – chcel by som požiadať hlavnú kontrolórku, aby do ďalšieho zastupiteľstva 

uviedla počet ľudí,  ktorí pracovali na obecnom úrade od 01/2019 až 10/2019.  

p.Dokupil – navrhujem, aby sa zverejnil plat zamestnancov obecného úradu, ak nie plat tak 

číslo účtu a suma aká odišla. 

p.Haliak – na konci mimoriadneho zastupiteľstva mi bolo listinou oznámené odvolanie 

z funkcie zástupcu starostky. Chcem sa spýtať či bolo dodržaná zákonná lehota 60 dní na 

vymenovanie nového zástupcu starostky? 

Pani starostka oznámila, že do funkcie zástupcu starostky bola vymenovaná poslankyňa p. 

Daniela Králiková a je to zverejnené na webovej stránke. 

p. Haliak – chcem sa spýtať pani starostky ako to vyzerá z dotáciou, ktorá bude poskytnutá 

MAS Vršatec vo výške cca 15 000,00 Eur a na čo budú použité? 

p. starostka – K 31.10. 2019 bude uzavretá výzva MAS/028/7.4 . Finančné prostriedky, 

ktoré nám budú poskytnuté -  použijeme na výmenu hlavných vchodových dverí na 

kultúrnom dome + zádverie  a dvere, ktoré vedú do sály. 

 

11. Záver 

p. Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 5. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a ukončila rokovanie.  

 

         Ľubica Hasidlová 

            starostka obce 

 

 

Overovatelia:  

 

 

Andrej Haliak        ____________________ 

 

Rastislav Srnec        ____________________ 

 

Zapisovateľka:  

      Ing. Jana Betáková      ____________________ 



UZNESENIA 

z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Borčice zo dňa 28.10.2019  

(34-44) 

 

UZNESENIE č. 34 

PROGRAM: 

12. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

13. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

14. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

15. Kontrola uznesení zo 4. mimoriadneho zasadnutia OZ 

16. Stanovisko okresného dopravného inšpektorátu TN – dopravné značenia a zariadenia 

v obci Borčice 

17. Stanovisko k majetko-právnemu stavu TJ Iskra Borčice a Obec Borčice + 

odsúhlasenie návrhu nájomnej zmluvy za prenájom pozemku 

18. RVS Vlára Váh, s.r.o. – kúpna zmluva 

19. Odkúpenie pozemku LV 692 

20. Žiadosti o finančný príspevok  

21. Diskusia 

22. Záver 

UZNESENIE č. 35 

Návrh uznesení bol prijatý. Ku kontrole uznesení Obecné zastupiteľstvo v Borčiciach  

 

UZNESENIE č. 36 

 

Uznesením sa prijal návrh p. Srnca – zaslanie listu p. Rezníkovi o oboznámení, že stavba je 

neoprávnená. 

 

UZNESENIE č. 37 

 

Poslanci OZ sa uzniesli o ďalšom jednaní so spoločnosťou RVS-VV, s.r.o o uzavretí 

nájomnej zmluvy – dlhodobý prenájom.  

 

UZNESENIE č. 38 

Po preukázaní faktúry vo výške 600,00€ bude uhradený finančný príspevok na cestu 

v obytnej štvrti rodinných domov RUDINY. 

 



 

 

UZNESENIE č. 39 

 

Tento návrh bol odsúhlasený. Príspevok vo výške 500,00€ bude cez pokladňu OcÚ Borčice 

vyplatený v hotovosti p. Anne Blaškovej, rod. Martiškovej, Horné Srnie 768/10, 914 42 

Horné Srnie, nar. 04.12.1966. 

 

UZNESENIE č. 40 

Tento návrh bol schválený – príspevok vo výške 50,00€/dieťa – v zozname sú uvedené 3 

deti. 

 

UZNESENIE č. 41 

Tento návrh bol schválený – dotácia vo výške 500,00€ zrovnanie cesty ešte pred zimnou 

údržbou. 

 

 

UZNESENIE č. 42 

 

Do finančnej komisie sa doplnili členovia Ing. Monika Šupáková a p. Jaroslav Dokupil.  

 

 

UZNESENIE č. 43 

Starostkin návrh na kúpu stolno-tenisového stola bol odsúhlasený. 

 

UZNESENIE č. 44 

 

Poslanci OZ  schválili plán kontrolnej činnosti na II. polrok. 

 

 

         Ľubica Hasidlová 

            starostka obce 

  

 


